
Protok61 N r 30/2009 

z posiedzenia Komisji O§wiaty i Kultury 


w dniu 24 listopada 2009 r. 


Posiedzenie rozpocz~to 0 godz. 16.00 

Lista obecnosci i porz'ldek obrad stanowi'l za1'lcznik do protokolu. 

Przewodnicz'lca Komisji Pani Maria Bukowska powitala zebranych 

i przedstawila projekt porz'ldku posiedzenia. 

Czlonkowie Komisji jednoglosnie przyj~li proponowany porz'ldek obrad. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli : 
11 Burmistrz T oszka Pan Jacek Zarzycki 
21 Z-ca B urmistrza Pani Maria Nowak Kowalska 
31 Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Por~bska 
41 Skarbnik Gminy Pani Kazimiera Drewniak 
51 Prezes REMONDIS Pan Herbert Karlowski 
61 Podinspektor Pan Bernard Cebula 

Ad.1 
Pan Bemard Cebula poinfonnowal , ze w zwi'tzku z remontem drogi krajowej 
na odcinku : wojewodztwo opolskie - Zabrze dostalismy infol1nacj~ 0 

planowanej zmianie organizacji ruchu na terenie miasta Toszek. 
Docelowa zmiana dotyczylaby skrzyzowan na ulicy : 
- Powstancow - zachowano by zjazd w kierunku Strzelec Opolskich , natomiast 

vvyeliminowano by wjazd na w/w ulic~ od strony Strzelec Opolskich 
- Wolnosci - zachowano by wjazd z drogi krajowej na w/w ulic~ lecz 

vvyeliminowany bylby wyjazd na ulic~ Strzeleck'l 
W trakcie dyskusji czlonkowie Komisji bior'lc pod uwag~ w/w propozycje 
rozwazali dodatkowe opcje maj'tce na celu sprawn'l organizacj~ ruchu takie np. 
jak : powi~kszenie parkingu na ui. Strzeleckiej : zakaz wjazdu autokarow na 
Rynek , a takze skrzyzowania w Paczynie i w Ciochowicach. 
W podsumowaniu dyskusji Czlonkowie Komisji wst~pnie zaakceptowali 
propozycj~ zmian - jednakze zaproponowali zorganizowanie spotkania z 
przedstawicielami GDDKiA na ktorym przedstawiono by calosciowo wszystkie 
problemy dotycz'lce ruchu drogowego na terenie calej Gminy - celem ich 
rozwi'lzania w zwi'tzku z planowanym remontem drogi. 
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Pan Marek Pawlowski podkreslil , ze spotkanie powinno si~ odbyc w obecnosci 
mieszkancow. 

Ad.2 
Prezes REMONDIS Pan Herbert Karlowski omowil projekty uchwal : 
11 w sprawie : uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urzctdzen 

wodocictgowych i urzctdzen kanalizacyjnych b~dctcych w posiadaniu 
REMONDIS Aqua Toszek sp. z 0.0 lezctcych na terenie Gminy Toszek na 
lata 2010 - 2014 

W/w material radni otrzymali wczesniej do zapoznania si~. 
Plan rozwoju i l110dernizacji urzctdzen wodocictgowych i urZctdZell 
kanalizacyjnych zostal opracowany zgodnie z ustawct 0 zbiorowYl11 zaopatrzeniu 
w wod~ i zbiorowym odprowadzaniu sciekow i jest zgodny z kierunkaml 
rozwoju gminy okreslonymi w studium uwarunkowan i kierunkow 
zagospodarowania przestrzennego gl11iny , miejscowymi planami 
zagospodarowania przestrzennego , WPI oraz koncepcjct gospodarki 
wodno-sciekowej Gminy Toszek.Zalozeniem planu jest podejmowanie przez 
Spolk~ takich dzialan w tym zakresie , aby wzrosla jakosc usIug przy 
jednoczesnym utrzymaniu poziomu cen . 
W podsumowaniu dyskusji Komisja wi~kszoscictglosow 15:0:2 1 
zaproponowala uzupelnienie planu 0 : 
11 wodocictg Paczyna - Wrzosy 
21 doprowadzenie wodocictgu do dwoch budynkow mieszkalnych w 

Pisarzowicach przy ul. Toszeckiej 1ostatnie dwa budynki przy wyjezdzie 
z Toszka 1 

21 w sprawie : zatwierdzenia taryf cen i oplat za zbiorowe zaopatrzenie 
w wod~ i zbiorowe odprowadzanie sciekow. 

Material dotyczctcy w/w tematu radni otrzyrnali wczesniej do zapoznania si~. 
Przedsi~biorstwo dokonalo podzialu odbiorcow na dwie grupy taryfowe w 
oparciu 0 udzial poszczegolnych grup w calkowitej ilosci dostarczanej wody Iub 
odprowadzanych sciekach.Roznica w kosztach oplat za gospodarcze korzystanie 
ze srodowiska nie ma zastosowania ze wzgl~du na niewielk'l. roznic~.Z tego 
powodu ustalono jednakowct cen~ za wod~ i scieki dla wszystkich gnlp 
taryfowych oraz roznct wysokosc stawki abonamentowej . 
Propozycja zmiany taryf cen i oplat za zbiorowe zaopatrzenie w wod~ i 
zbiorowe odprowadzenie sciekow na rok 2010 przedstawia si~ nast~pujctCO : 
Zaopatrzenie w wode : 
a! Gospodarstwa domowe : 
4,26 + 7% VAT = 4,56 zllm3 brutto 
oplata abonamentowa : 4,21 + 7% VAT = 4,50 zl/odb./m-c brutto 
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bl Pozostali odbiorcy : 
4,26 + 7% VAT = 4,56 zllm3 brutto 
oplata abonal11entowa 8,13 + 7% VAT = 8,70 zllodb.lm-c brutto 
Odprowadzenie sciekow : 
Gospodarstwa dOl11owe oraz pozostali odbiorcy : 
8,09 + 7% VAT = 8,66 zllm3 brutto 
Celem Przedsi~biorstwa jest sta1a poprawa jakosci uslug i szybkie reagowanie 
na zak10cenia procesow produkcyjnych dlatego tez Przedsi~biorstwo planuje 
ograniczanie strat wody poprzez : 
- wykonanie inwentaryzacji sieci 
- wyznaczenie odcinkow sieci wodociqgowej do remontow i wymiany 
- budowa systemu 1110nitoringu sieci 
- wymian~ przestarzalej armatury 
- zabezpieczenie hydrantow celem uniel110zliwienia nielegalnego poboru wody 
W zakresie uslug kanalizacyjnych dzialania b~d'l nakierowane na budow~ 
kolektorow umozl iwiaj'lcych przyl'lczenie nowych odbiorcow . 
Proponowane zmiany w wysokosci cen i stawek abonamentowych za wod~ l11aj'l 
na celu pokrycie kosztow oraz wygenerowanie srodkow finansowych na 
realizacj~ zadan wynikaj'lcych z planu rozwoju i modernizacji urz'ldzen 
wodociqgowych i kanalizacyjnych. 
\V podsumowaniu dyskusji w powyzszym temacie Komisja oswiaty wi~kszosciq 
glosow 14:0:3 I poparia zatwierdzenie w/w taryf cen i oplat zgodnie ze 
zlozonym wnioskiem . 
Burmistrz Toszka omowil projekt uchwaly w sprawie : zaopiniowania projektu 
uchwaly dotycz'lcej wyznaczenia aglomeracji Toszek. 
\V zwi'lzku z tym , ze weszla w zycie nowa ustawa 0 udost~pnianiu informacji 0 
srodowisku i jego ochronie oraz ocenach oddzia1ywania na srodowisko 
wyznaczanie aglomeracji to rola Urz~du Marszalkowskiego.Procedura 
wyznaczania aglomeracji rozpocz~la si~ na nowo .Projekt aglomeracji zosta1 
dostosowany do nowych wymogow Wydzialu Ochrony Srodowiska Urz~du 
Marszalkowskiego.Dlatego tez na nowo nalezy podj'lc uchwal~ 0 zaopiniowaniu 
projektu aglomeracji.1ezeli do dnia Sesji Urzqd Marszalkowski nie przysle 
projektu - w/w uchwala zostanie wycofana z porzqdku obrad Sesji. 
Komisja wi~kszosci'l glosow I 4:0:3 I popada podj~cie uchwa1y. 
Sekretarz Gminy omowila projekt uchwaly w sprawie : progral11U wspolpracy 
Gminy Toszek w roku 2010 z organizacjami pozarz'ldowymi oraz innymi 
podmiotami prowadz'lcymi dzialalnosc pozytku publicznego. 
Tresc Programu jest analogiczna jak w roku biez'lcym. 
Projekt byl umieszczony na stronie intemetowej do konsultacji spolecznych
przez okres miesi'lca nie wplyn~ly zadne uwagi dotycz'lce uzupelnienia bqdz 
zmiany tresci. 
Komisja wi~kszosci'lglosow I 5:0:2 I poparla podj~cie l1chwaly. 
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21 projekt uchwaly w sprawie : przyj~cia infonnacji Burmistrza Toszka 0 stanie 
realizacji zadan oswiatowych za rok szkolny 200812009 wraz z wynikami 
sprawdzianu i egzaminu gimnazjalnego 

Obowi'lzek przedlozenia informacji pojawH si~ z nowelizacj'l ustawy 0 systemie 
oswiaty.Brak jednakze okreslenia co nalezy z informacj'l dalej zrobic.W 
zwi'lzku z tym zaproponowano przygotowanie projektu uchwaly 0 przyj~ciu 
przez Rad~ Miejsk'l w/w illformacji.Pani Sekretarz zaproponowala , aby po 
omowieniu wyrazic opini~ co do ksztahu w/w informacji ,a w przypadku pytan 
do poszczegolnych placowek - Dyrektorzy udziei'l odpowiedzi na Sesji . 
W trakcie dyskusji Pan Pawlowski podkreSlil , ze malych wiejskich szkol nie 
powinno si~ porownywac do duzych szkol miejskich , tylko do placowek 0 

podobnym charakterze . 
Wypowiedz Pana Pawlowskiego pop ada Pani Maria Bukowska , ktora ponadto 
dod ala , ze porownanie wynikow da efekty dopiero po 3 - 4 latach. 
Bunnistrz stwierdzil , ze w zasadzie wyniki powinny pokazac umiej~tnosci 
dziecka po I klasie po 3 klasie i po 6 klasie I analogicznie w gimnazjum po 1 
klasie i po 3 klasie I wtedy odzwierciedl'lone czy nauczyciel jest w stanie 
dzieckiem odpowiednio pokierowac. 
W podsumowaniu dyskusji Komisja wi~kszosci'l glosow 16:0: 1 Ipopada 
przyj~cie w/w informacji. 
Bu1'mistrz Toszka udzielB wyjasniel1 do projektow uchwal : 
11 w sprawie : przeznaczenia do sprzedazy lokali mieszkalnych w budynkach 

komunalnych ich n"ljemcom 
Projekt dotyczy przezllaczellia do sprzedazy w drodze bezprzetargowej lokali 
mieszkalnych w budynkach komunalnych w : Toszku ul. Dworcowa 29 i w 
Paczynie ul. Lesna 27 ich najemcom. 
Komisja wi~kszosci'lglosow 16:0:11 popada podj~cie uchwaly. 
21 w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 7.000 zllwplaty za 
przedszkole I na zabezpieczenie zaji(c ponad minimum program owe w 
Publicznym Przedszkolu w Toszku. 
Komisja wi~kszosci'l glosow I 6:0: 1 I popada podj~cie uchwaly. 
31 w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 14.250 zll wplywy z 
wynajmu pomieszczen I na zakup wyposazenia dia Gimnazjum w Toszku. 
Komisja wi~kszosci'l glosow 16:0: 11 popada podj~cie uchwaly. 
41 w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 6.000 z} I nagroda w 
konkursie "Pi~kna wies wojewodztwa Sl'lskiego" Ina wydatki w ramach 
konkursu dla solectwa Pniow. 
Komisja wi~kszosci'l glosow 16:0: 1 I popada podj~cie uchwaly. 
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5/ w sprawie zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 25.000 zl 
/ dofinansowanie z Agencji Nieruchomosci Rolnych / na budow~ oczyszczalni 
sciekow dla osiedla w Pniowie / budowa nowych kolektorow / 
Komisja wi~kszosci~ glosow /6:0: 1 / popada podj~cie uchwaly. 
6/ w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Proj ekt dotyczy przeznaczenia srodkow : 
- w \\'Ysokosci 3.000 zl na remont podlogi OSP w Kotulinie 
- w wysokosci 1.000 zl / wplywy z wynajmu pomieszczell / na zakup opalu do 

swietlicy w Pniowie 
2a przeznaczeniem 3.000 zl dla OSP w Kotulinie glosowalo - 5 czlonkow 
przechv 0 
wstrzymalo siCi( od glosu - 2 czlonko1v Kmnisji 
za przeznaczenie 1.000 zl na zakup opalu do slvietlicy w Pniowie glosowalo 

6 czlonkow Komi,~ji 
przeciw 0 
wstrzymal sifi od glosu 1 czlonek Komisji 
Pan Marek Pawlowski zaproponowal przygotowanie na Sesj~ dwoch odr~bnych 
projektow uchwal . 
Propozycj~ Pana PawIowskiego - Komisja popada wi~kszosci~ glosow 4:0:3 

Po wyczerpaniu porz~dku obrad Przewodnicz~ca Komisji podzi~kowaia 
zebranym za udzial i zakonczyla posiedzenie 0 godz. 18.00 

Pro 9k~wala Przewodnic~~ra K mlsJl 
ill~lUOJl ' 

Dor a Plecha Maria13ukowska " 
\ 


